
僅兩場！公棚賽鴿拍賣，116中文代理服務 

1. 葡萄牙【2021阿爾加維冬季卓越公棚】AGD Winter Race 2021 
2. 葡萄牙【2021奇亞修斯一歲鴿公棚】Riachos Yearlings 2021 

 
競標 
 免註冊，直接連絡 116尹浩文，告知您中意的編號，即為您代標。 
 競標價格「不含」歐洲內陸、國際運費、大陸官方稅金。 
 網站僅英文及葡萄牙文，內容龐大恕無法協助翻譯。 

 
競標規則 
 加價 

 0～100€，每標加 5€ 
 100～200€，每標加 10€ 
 200～500€，每標加 20€ 
 500～1000€，每標加 50€ 
 1000€以上，每標加 100€ 

 最後五分鐘競標，會加時 5分鐘 

 
付款 
 得標後隔日您將收到付款通知，請於 5日內付鴿款及運費稅金。若無將直
接以棄標論，恕無法延後付款。 

 匯款至 116提供之台灣、大陸帳號即可。省去您處理海外匯款的時間。 
 匯率：台灣－以台灣結標當日，台灣銀行牌告現金賣出價格計。 
 匯率：大陸－統一為歐元:人民幣=1:8。 

 
運輸 
 台灣運費：歐洲境內運輸 50€/羽＋國際運費 205€/羽 
 大陸運費：歐洲境內運輸 50€/羽＋國際運費 240€/羽＋得標金額之 24.3%
稅金＋內陸運費。 

 運輸時間至少兩個月，等待時間無法保證，請注意不得以運輸等待太久要

求退換。 

 
原文血統書 
 網站上看到的電子血統書（拍照或是掃描），均由鴿主提供。116不保證能
取得實體版本。因鴿主無需提供原版血統書給公棚，大多數也僅有拍照用

email傳送，沒有實體版本。 
 若有實體版本血統書，將由 116寄送給您。 



 
保證及注意事項 
 得標後，付款歐洲、鴿子運輸，均由 116負責。 
 所有拍賣鴿資訊（照片、血統書、成績、頭銜…等）均由賣方(賽鴿所有人
提供)，資料正確性由賣方負責，GPloft平台及 116不參與保證。 

 若在運輸途中鴿子死亡、或收到開箱時死亡，請立即提供鴿子影片及腳環

照片，我們將予以退款。若鴿子為生病或後續死亡無法退款。 

  



Special Two Auction, CHINESE AGENT by 116. 
1. AGD Winter Race 2021 
2. Riachos Yearlings 2021 
 
Bidding: 
 No register needed. Contact 116 Ruby, Tell us which pigeon you want to bid. We 

will bid for you.  
 Bidding price excluded Europe transport fee, international transport fee, Tax for 

China government. 
 GPloft is a big website, only for English and Portuguese. Please understand the 

content is too large to translate to Chinese. 
 
Bidding rule: 
 Bidding: 

 Up to 100 €, increases of 5 €; 
 From 100 € to 200 €, increases of 10 €; 
 From 200 € to 500 €, increases of 20 €; 
 From 500 € to 1.000 €, increases of 50 €; 
 Values exceeding € 1.000, increases of 100 €; 

 The closing time, released at the start of each auction can be extended if there 
are bids in the last 5 minutes. This extension is carried out in periods of 5 
minutes from the time of bidding. 

 
Payment 
 You will receive a payment notice the next day after winning the bid. Please pay 

together with transport fee and tax within 5 days. If not, the bid will be directly 
abandoned. Payment cannot be postponed. 

 Pay to Taiwan or China account that 116 provided. It saves you time to deal with 
overseas remittances. 

 Exchange rate of Taiwan: Cash selling price announced by the Taiwan Bank on 
the bidding day. 

 Exchange rate of China: 1 EUR = 8 RMB 
 
Transport 
 Taiwan transport: Europe transport fee€50/each +International transport fee€

205/each. 
 China transport: Europe transport fee€50/each +International transport fee€

240/each+ TAX 24.3% of bidding price+ China inland transport fee. 



 No guarantee of the transport time and receive pigeon time. It takes at least 2 
months to transport. Please note, It is not allowed to request a return or 
exchange by waiting too long for transportation. 

 
Official Pedigree: 
 The existence of pedigree in the auction, signed or unsigned, with eventual 

digitization of the title, does not imply the existence of an original pedigree (or 
tiltle) because it may have been sent digitally (by email, for example) 

 If seller supply official pedigrees. 116 will send it to you by post. 
 
Guaranties and privacy 
 When you won a bid. 116 will arrange payment and transport for you. 
 All pigeon auction data (photo, pedigree, title, sports results, etc.) are provided 

by the owner of the pigeon, being his the responsibility for the veracity of the 
information. GPloft and 116 have no guarantee of authenticity. 

 If pigeons dead during transport or when buyer receive pigeon, please supply 
immediately the video and the ring photo of dead pigeons to us. Money will be 
return. If pigeon was ill or dead after receive, there will be no refund. 


